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Verslag 
 
Aanwezig: Mieke Seminck, Gery Follens, Erik Chevrolet, Patrick Van Caelenberghe, Johan Permentier, 
Geert Verdoodt, Peter Robbens, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
(Patrick VW aanwezig via videoconf.) 
Verontschuldigd: Jos Jacobs 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 21 juni 2021 wordt goedgekeurd mits aanpassing Geert Verdoodt. 
 

2 FINANCIELE PROGNOSE 2021 

Michael Smits stelt een eerste versie voor van een financieel rapport dat gebruikt kan worden om de 
financiële situatie van de federatie doorheen het jaar in te schatten. 
Dit rapport werd opgesteld in samenwerking met Ludwig, Peter en Erik. 
Voor de grote posten geeft dit een correct beeld weer van de situatie op bepaalde momenten. 
 
Het terugvallen van de basissubsidies en ledenaantallen spelen een zeer grote rol in de huidige stand 
van zaken tegenover de begroting. Op dit ogenblik ziet het er naar uit dat we ruim lager dan de 
begroting gaan eindigen. Voorlopig is de uiteindelijke subsidie topsport nog een vraagteken. Er zijn 
enkele mogelijke besparingen/ingrepen die de ‘schade’ kunnen beperken. 
 
Het effect van de OS zal pas volgend jaar zichtbaar zijn. 
Stabiele inkomstenbronnen zoeken voor een federatie is niet eenvoudig. 
Een gemiste kans is onder andere het huidige inschrijvingsgeld voor onze eigen kampioenschappen dat 
zeer laag ligt hoewel we wel kwaliteit aanbieden. 
Iedereen is het erover eens om het inschrijvingsgeld van het KVV te verhogen. 
 
Het is de bedoeling om dit rapport maandelijks te herwerken en ook per kwartaal te bespreken. 
 
 

3 AANVRAAG JMTM 

JMTM wenst om te vormen naar Recreantenvereniging gezien onze reglementen aangepast zijn. De 
Raad van bestuur gaat akkoord. 

4 STATUS ENQUÊTE STRATEGIE 

Momenteel geraken we aan net geen 50% van de clubs die de enquête hebben ingevuld. Voor een 
goed resultaat zouden we idealiter 60-70% moeten kunnen bereiken. 
Dankzij extra inspanningen van Paula (en nadien Nick) die actief contact opnam met de ontbrekende 
clubs (moeizaam werk) lijkt het erop dat we 70% van alle clubs zullen kunnen bereiken. Enkele clubs 
weigeren dit in te vullen, andere beloven het te doen. 
 
De wederkerende moeilijkheid om clubs te betrekken bij dit soort initiatieven gaat gepaard met het 
professionaliseren van onze atletiekclubs. Patrick Van Waes houdt vast aan zijn “stokpaardje” en 
herhaalt dat dit ook hiervoor een oplossing kan bieden. 
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5 SPANNINGEN KKS/AVLO + ATLETIEKLEVEN 

KKS was ontevreden dat er geen voorbeschouwing was op de VAL-website + nadien is er ook geen 
verslag verschenen in Atletiekleven. 
Alles leek een zeer spijtig misverstand te zijn en Ludwig heeft zich hier dan ook voor geëxcuseerd bij 
KKS. 
KKS was bovendien ‘not amused’ dat er in Lokeren een 300m is doorgegaan terwijl er in Kortrijk een 
400m op het programma stond. 
Patrick VC maakt de bedenking dat er volgens hem weinig nadeel was voor KKS. 
Gery voegt er nog aan toe dat hij wel betreurt dat Gery zijn woord gegeven had aan KKS dat AVLO 
rekening zou houden met het bestaande programma van KKS. 
Gery is de mening toegedaan dat KKS – als tegemoetkoming voor de situatie – een compensatie zou 
mogen krijgen. Bv. Een voorkeurdatum? Een kampioenschap? 
Daarnaast heeft KKS zich mogelijks ook ietwat verkeken op de opkomst van buitenlandse atleten. Dit 
vraagt zeker ook wat inspanningen want zij komen niet zomaar voor niks. 

6 FINANCIËN KBAB 

Gezien de penningmeester ‘aangeleverd’ wordt door de VAL (= Erik), zou hij wat meer tijd willen 
steken in de boekhouding van de KBAB. LBFA heeft hiervoor ook reeds goedkeuring gegeven. 

7 ADVIEZEN ETHISCHE COMMISSIE 

De Ethische commissie heeft een reeks vragen naar onze federatie gestuurd: gedragscode voor 
trainers, een bewijs van goed gedrag en zeden, het opstellen van Ethische procedure…  
De RVB stelt voor om de voorzitter van de Ethische Commissie (Pascal Bory) in plaats van de 
algemeen directeur de evaluatie te laten doen of een zaak al dan niet een tuchtprocedure wordt. 
 
Ludwig beantwoordt de mail van Pascal Bory. 

8 VERSLAG PC LIMBURG 

Aandachtspunten voor de RVB: zij betreuren de beslissing in de veldloopreglementen om aan niet-
aangesloten jeugd €5,00 te vragen voor een dagvergunning vermits er in Limburg ook al 
inschrijvingsgeld gevraagd wordt voor deelname. 
De RVB staat achter de veldloopreglementen. 
 
Klachten over het lage aantal Limburgse juryleden op de Nacht van Heusden-Zolder zijn ongegrond.  

9 INSCHRIJVINGEN KVV (BK) VIA ATLETIEK.NU DOOR ATLEET IPV DOOR CLUB VIA ALABUS 

Vraag binnengekomen via Eddy DV: waarom kan een atleet zich voor een kampioenschap niet ook 
inschrijven via Atletiek.Nu in plaats van de club via ALABUS. 
Dit kan zeker maar het is louter een principe waar we van zouden afwijken. 
BK kunnen wij uiteraard niet beslissen, enkel over KVV kunnen wij een uitspraak doen. 
 
Beslissing voor de Vlaamse Kampioenschappen: 
De RVB is voorstander om de inschrijvingen vanaf deze winter inderdaad door de atleet zelf te laten 
gebeuren. Over de betaling is er niet direct eensgezindheid: sommigen zijn voorstander om nadien te 
factureren aan de club, anderen zouden de atleten onmiddellijk online laten betalen. 
Consensus: facturatie gebeurt door Michael aan de clubs op basis van de lijsten in Atletiek.Nu. 

10 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

10.1 Competitie 

Geen nieuwe vergadering meer geweest maar via mail wel nog enkele zaken besproken zoals bv. data 
PK A.C., toekenning kampioenschappen, BK Marathon, … 
 

10.2 Recreatie 

Geen bijeenkomst geweest maar via mail wel overlegd over het eventuele ambassadeurschap+ nog 
voorbereiding voor de Running&Co-dag. 
 

10.3 Jeugd 

Er is een opvolging geweest op het nieuwe wedstrijdconcept waarbij commissieleden enkele 
wedstrijden hebben besproken ter evaluatie. 
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Kleinere zaken ter verbetering: plioboxen mogelijks nog te hoog voor Kangoeroes en kleine 
problemen bij de resultaatverwerking (printen uitslagen). 
 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 27 september 2021 4 oktober 2021 
 25 oktober 2021 

 

12 VARIA 

 Vraag naar een extra opleiding van Atletiek.Nu nu men er meer en meer gebruik van maakt 
 Omtrent versoepeling dracht mondmaskers wordt uitgekeken naar het overlegcomité van 

20/08. Voorlopig blijft de huidige regelgeving van toepassing. 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs 
wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

Maatregelen te nemen 
tegen organisatoren 
IFAM? 

Delegatie van RVB gaat 
in gesprek met 
organisatoren 

 


